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Titel  : Raadsinformatiesysteem 

 

Gevraagd besluit:  
U wordt gevraagd in te stemmen met het: 

1. In gebruik nemen van het nieuwe raadsinformatiesysteem per 1 januari 2021.  
2. Organiseren van twee informatie-avonden voor raads- en commissieleden op 9 en 10 

december (waarbij ieder zelf bepaalt of hij/zij hier behoefte aan heeft en zo ja welke 
avond de voorkeur heeft).  

Samenvatting: 
Momenteel werken wij met ons raadsinformatiesysteem (RIS) met Mozaïek bestuur. Dit is 
destijds specifiek voor Dordrecht ontwikkeld. Een aantal jaar geleden is besloten dat dit 
systeem niet meer wordt onderhouden en dat gezamenlijk met de andere Drechtsteden-
gemeenten een ander systeem wordt aangeschaft. Hierover bent u eerder in het Presidium 
zowel mondeling als via een memo geïnformeerd over de stand van zaken om te komen 
tot een nieuw RIS.  

Ons RIS is onderdeel van de totale bestuurlijke besluitvorming van de gemeente 
Dordrecht. Voor de bestuurlijke besluitvorming wordt eBesluitvorming ingezet met daarin 
het gehele digitale traject van het opstellen van een stuk -> akkoord ambtelijke 
verantwoordelijke en wethouder -> aanbieden college -> akkoord college -> aanbieden 
aan raad -> besluitvorming in raad. Dit traject van digitale besluitvorming is (vanwege 
dualisering) opgeknipt in een bestuursinformatiesysteem (BIS) en een 
raadsinformatiesysteem (RIS). Het proces tot en met besluitvorming in het college vindt 
plaats binnen het BIS. Daarna gaan de stukken over van BIS naar RIS. RIS is dus het 
digitale ondersteunende systeem van de raad. Naast Mozaïek, gebruiken wij als aanvulling 
ook Ibabs momenteel als vergaderapp.    

Zowel het BIS als het RIS dienen dus vervangen te worden. De colleges in de 
Drechtsteden werken inmiddels als langere tijd met eBesluitvorming van 
Greenvalley/Roxit. Zo ook ons college. Om ervoor te zorgen dat de hele bestuurlijke 
besluitvorming zo soepel mogelijk verloopt is het goed zo min mogelijk koppelingen te 
moeten maken tussen verschillende systemen (van verschillende leveranciers): het is fijn 
als de systemen (BIS en RIS) goed met elkaar kunnen 'praten'. Vanuit dit oogpunt is er 
voor gekozen voor de publicatie van vergaderstukken op het RIS portaal en in 
vergaderapps in de Drechtstedengemeenten ook gebruik te maken van de diensten van 
Roxit. Roxit werkt hiervoor samen met GemeenteOplossingen. 

Afgelopen jaar is door de griffie hard gewerkt om het nieuwe RIS zo in te richten dat het 
goed werkbaar is voor onze raad en griffie. Het is immers een standaardpakket, waarbij 
wij zo onze wensen & eisen hebben. Medio vorig jaar hebben enkele raadsleden het 
systeem getest en de opmerkingen zijn meegenomen in de verdere ontwikkeling. Sinds 
het begin van dit jaar draait de griffie ook 'schaduw' met het nieuwe systeem. De 
publicaties van onze vergaderingen vonden voor de schermen plaats in ons huidige RIS, 
maar achter de schermen ook in het nieuwe RIS. Zo was er goed zicht op wat nog niet 
goed werkte en aangepast moest worden. Inmiddels is het draaiend houden van twee 
systemen niet meer werkbaar en is het fijn als snel overgegaan kan worden naar het 
nieuwe RIS.  



 
Voorwaarde voor het overgaan naar het nieuwe RIS is altijd geweest dat het voldoende 
goed moet werken. We accepteren dat er in het begin vast wat geschaafd zal moeten 
worden (dat is eigenlijk bij de implementatie van ieder systeem het geval), maar 95% 
moet gewoon goed werken. Begin deze maand heeft een viertal raadsleden het systeem 
wederom getest. Uitkomst: mooi en goed werkbaar systeem. De wensen die hierbij naar 
voren zijn gekomen worden zoveel als mogelijk nog vóór de implementatie aangepast.  

Verder is voor wat betreft het huidige RIS besloten de informatie niet te migreren naar het 
nieuwe systeem (dit is erg tijdrovend en kostbaar), maar raadpleegbaar te houden. Deze 
informatie blijft via een linkje op het nieuwe RIS raadpleegbaar. Het huidige 'oude RIS' 
(met stukken van meer dan 10 jaar oud) zal wel uit de lucht gaan. Stukken zijn via het 
archief altijd opvraagbaar.  

U wordt gevraagd akkoord te gaan met het implementeren van het RIS per 1/1/2021. Als 
u een kijkje wilt nemen in ons nieuwe RIS kan dat via deze link: 

raad-dordrecht.gemeenteoplossingen.nl 

Gebruikersnaam: raad-dordrecht 
Wachtwoord:       20Raad-Dordrecht18 

De implementatie vraagt uiteraard communicatie / training richting de raads- en 
commissieleden. Veel zullen de leden vooral leren door 'te doen' en ermee te werken. 
Daarnaast is een instructiefilmpje en een tweetal 'instructies' ontwikkeld die aan ieder 
beschikbaar wordt gesteld. Tot slot is de griffie voornemens in december een tweetal 
digitale informatie-avonden te organiseren. Deze avonden zijn exact hetzelfde en raads- 
en commissieleden bepalen zelf óf ze er gebruik van willen maken en zo ja, welke avond 
hun voorkeur heeft. Op deze avond zal eerst een korte presentatie worden gegeven: hoe 
ziet het RIS eruit, hoe is het opgebouwd en hoe te gebruiken. Daarna kan ieder thuis zelf 
het nieuwe RIS proberen en vragen stellen aan de begeleiders. Voorgesteld wordt hiervoor 
woensdag 9 en donderdag 10 december te reserveren.  

Financiële consequenties:  
Geen. Het systeem is regionaal aangeschaft.  

Vergaderstukken: 
Geen.  
 
Vervolgproces: 
Implementatie en communicatie richting raads- en commissieleden.  

 

 


